
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 550 af 17. juli 2020 (alm. del). Spørgsmå-

let er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL) og Dennis Flydtkjær (DF). 

 

 

Morten Bødskov 

 

/ Peter Christian Baggesgaard Hansen 
  

21. juli 2020 
J.nr. 2020 – 6462 

Skatteudvalget 2019-20
SAU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 550 

Offentligt
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Spørgsmål 

Det fremgår af ministerens talepapir fra samrådet i Skatteudvalget den 27. maj 2020 ved-

rørende forliget med en række pensionsfonde, at som “en del af forliget har Skattestyrel-
sen adgang til at efterprøve, om de 1,6 mia. kr. faktisk svarer til det beløb, som forligspar-

terne har modtaget. Såfremt gennemgangen viser, at forligsparterne har modtaget mere 

end 1,6 mia. kr., forhøjes beløbet tilsvarende. Det bemærkes dog, at beløbet aldrig kan 

blive mindre end 1,6 mia. kr.”. Denne gennemgang – i forliget kaldet ’True Up Amount’ - 
skulle tage seks måneder og altså være afsluttet 28. november 2019. Vil ministeren oplyse, 

om processen har ført til, at der er modtaget flere penge, og vil ministeren endvidere re-

degøre for, hvorfor det i talepapiret er beskrevet som om, at gennemgangen ikke er gen-

nemført? 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da ministeriet afvikler sommerferie 

i juli måned. Et endeligt svar vil blive fremsendt hurtigst muligt efter sommerferien. 

 

 

 


	Spørgsmål
	Svar

